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මස්කෙළිය ප්රාකේශීය සභාකේ 2022.09.12 දින පැවති මහා සභාකේ වාර්තාවයි. 

 

2022.09.12 වන දින පෙ.ව 09.00 ට ෙමණ ගරු සභාෙතිනි ජී.පසන්බගවල්ලි මැතිතුමියපේ 

ප්රධානත්වපයන් සභා කටයුතු ආරම්භ කරන ලදී. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

අද දින සභා රැස්වීම සඳහා ෙැමිණ සිටින ඔබ සියලුම පදනා ඉතාමත් ආදරපයන් පිළිගන්නා අතර 

ප්රථමපයන් ආගම සිහි කරමු. 

 

 

01. පසුගිය රැස්ීම් වාර්තාව සභාකේ සම්මත කිරීම. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිතුමිය (ලං.ෙ.කො) 

අද දින සභා කටයුතු ආරම්භ කර සිටින අතර මීළඟට ෙසුගිය සභාපේ වාර්තාව සභා අනුමැතිය 

සඳහා ඉදිරිෙත් කරමි. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ෙසුගිය අපගෝස්වතු මාසපේ ෙහපළාස්ව වන දින ෙැවති මාසික සභා රැස්වීපම්දී  ඔබතුමියපේ උෙපදස්ව 

අනුව වතු ආශ්රිත ප්රපේශවල ජංගම පස්වවාවක් මගින් පවළඳ බලෙත්ර ලබාදීම සම්බන්ධව ප්රකාශ කර 

තිබුණා. පම් පිළිබඳව අපනකුත් ගරු මන්ීවරුන් ද තමන්පේ අදහස්ව ප්රකාශ කර තිබුණා. ඒ අනුව 

ලබාගත් තීරණයට අනුව කටයුතු සිදුකර තිපබනවාද? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

එම තීරණයට අනුව අදාළ ස්වථාන පවත ිපි පයාමු කර තිපබනවා. ඒ සමගම පවළද සංගමයට ද 

දැනුම් දීමක් සිදු කර  තිපබනවා. 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ප්රීමා තිරිඟු පිටි පිළිබඳව මා විසින් ජූි මාසපේ සභා රැස්වීපම්දී පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කර තිබුණා. 

මස්වපකළිය නගරපේ එකම එක ප්රීමා පිටි නිපයෝජිතපයක් ෙමණයි සිටින්පන්. ෙසුගිය කාල 

වකවානුව තුළදී පිටිවල  මිල වැඩි කළ අවස්වථාපේදී කිසිදු කඩයකට පිටි පබදාහැරීම් පනාකර, මිල 

වැඩි වූ ෙසු විකුණා තිපබනවා. පමම අවස්වථාපේදී ොරිපභෝගිකයින් පිටි මිලදී ගැනීමට පනාහැකිව 

පබාපහෝ අෙහසුතා වලට ෙත්ී සිටින ආකාරය දැකගන්න ලැබුණා. පම් පිළිබඳව පමම සභාපේ දී 

තීරණයක් ලබාපගන හිටපු ජනාධිෙති තුමා පවත ද  ිපි පයාමු කර තිබුණා. එපමන්ම නගරපේ 

සිටින පවපළඳ ප්රජාව ද පගන්වා අපි සාකච්ඡා කර තිබුණා. සියළු පදනාපගන් අත්සන් ලබාපගන ි පි 

පයාමු කළා. නමුත් තීරණයක් ලැබුපේ නැහැ. ඉන් අනතුරුව නව ජනාධිෙතිවරයා පවත ද පම් 

පිළිබඳව ි පියක් පයාමුකරන පලසට මා ඉල්ලලා සිටියා. පම් සඳහා කිසිදු විසඳුමක් ලැබුපේ නැහැපන්? 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

එම කාරණාව පිළිබඳව ිපි පයාමු කර ඒ සඳහා වූ පිළිතුරු ලැබී තිපබනවා. ිපි ඉදිරිෙත් කරන 

අවස්වථාපේදී එම ිපිය ඉදිරිෙත් කරනවා. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

දැනටමත්  එහි දින පදකක් පිටි සඟවා තබමින් පබදාහැරීම් පනාකර සිටිනවා. තවත් පදපදපනකුට 

පමම නිපයෝජිත කටයුතු සිදුකිරීමට අවශය කටයුතු කරපදන පලසටයි මම ඉල්ලලා සිටින්පන්. ඒ නිසා 

පම් සඳහා වහාම කටයුතු කරන්න. 

දිනය -  2022.09.12   
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ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සුපිරි පවළඳසැල්ල මඟින් ලබාපදන බිල්ලෙත් පදමළ භාෂාපවන් ලබාදීම සම්බන්ධව මා විසින් කරුණු 

ඉදිරිෙත් කර සිටියා. ඒ සඳහා ක්රියාමාර්ගයක් ලබා ගන්නා පලසටද ඉල්ලලා සිටියා. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ඉතා කඩිනමින් පම් සඳහා වූ කටයුතු සිදුකළ යුතුයි. 

 

ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

සංපශෝධන ද සමග ෙසුගිය සභා වාරපේ වාර්තාව නිවැරදි හා සතය වාර්තාවක් බවට මම පයෝජනා 

කරමි. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

එම පයෝජනාව මා ස්වීර කරමි. 

 

 

 

 

02. සභාපති විසින් ෙරනු ලබන විකේෂ නිකේදන. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

වතු කම්කරුවන් පේ වැටුෙ වශපයන්  රුපියල්ල  දහසක් ලබාදිය යුතු බවට අධිකරණපේ තීන්දුවක් 

ලබා දී තිපබනවා. නමුත් මස්වපකළිය වැවිි සමාගම විසින් එකී වැටුෙ ලබා පනාදී කම්කරුවන් විශාල 

අසීරුතාවයකට ෙත්කර තිපබනවා. පත් පකාල පනායවා ඒවා අත්හිටුීමට ක්රියාමාර්ග ගනු 

ලබනවා. පම් පිළිබඳව ගරු මන්ීවරුන් ද අවධානය පයාමු කරන්පන් නම් සුදුසු බවට ප්රකාශ කරමි. 

ලබාදී ඇති  තීන්දුවට අනුව ඔවුන් වැටුෙ පගවන්පන් නැහැ. කිපලෝ එකකට රුපියල්ල ෙනහක් ෙමණයි 

පගවන්පන්. පම් නිසා කර්මාන්ත ශාලාපේ නිෂ්ොදනය කරනු ලබන පත් පකාල පිටත් කිරීම සඳහා 

ඉඩ පනාපදන බවට වෘත්තීය සමිති මඟින් තීරණය කර තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

ගරු සභාෙතිතුමිය පේ විපේෂ කතාපේදී වතු කම්කරුවන්පේ වැටුප් ගැටළුව පිළිබඳව ප්රකාශ කර 

තිබුණා. අද දින උදෑසන සිදු වූ සිදුීමක් මම ඉදිරිෙත් කිරීමට කැමතියි. මීට විනාඩි ෙහකට පෙර 

ගරු ජීවන් පතාන්ඩමන් මැතිතුමාපේ පල්ලකම්තුමාට සහ ලංකා කම්කරු පකාංග්රස්ව සභාෙති 

පසන්දිල්ල පතාේඩමන් මැතිතුමා පවත පම් පිළිබඳ පතාරතුරු මම ලබා දී තිබුණා. කම්කරුවන් 

සියලුම පදනා වැඩ කළ යුතුයි. පත් පකාල අෙනයන කිරීපම්දී ෙමණක් බාධා සිදු කළ යුතු බව මාපේ 

අදහසයි.  අෙනයන කිරීපම්දී බාධාවක් සිදුවන්පන් නම් සමාගම්කරුවන් ජනතාව පවත අදාල වැටුෙ 

ලබාදීමට සූදානම් පේවි යන එක මපේ අදහසයි. පම් පිළිබඳව මපර් පකාට්ඨාශයට අදාළ 

කළමනාකරු, වතු සභාෙතිවරුන් පගන්වා 'වෘත්තීය සමිති කියන ෙරිදි ඔබ සියළුපදනා ක්රියා 

කරන්න, දින තුනකට ෙමණයි අපි වැඩ ලබාපදන්පන්, ඔබලා පකාපහාමද දීොවිය සමරන්පන් 

කියන එක අපි බලාගන්නම්" යනුපවන් ෙවසා තිපබනවා. අද දින ෙැවැත්ීමට නියමිත සාකච්ඡාපේදී 

සභාෙතිවරුන් සියළු පදනාම වෘත්තීය සමිති පේදයකින් පතාරව එකමුතුව පහාඳ තීරණයක් ඉල්ලලා 

තිපබනවා. ඒ සඳහා ලබාදුන් පිළිතුර තමයි ඉහත සඳහන් පවන්පන්. ඒ නිසා වහාම පම් සඳහා  

තීරණ අංෙ 01 

2022.08.15 දිනැති සභා වාර්තාව නිවැරදි  හා සතය වාර්තාවක් බවට සභාව විසින් අනුමත කරන 

ලදී. 
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තීරණයක් ලබාගත යුතුයි. සියළු පදනාම එකමුතුව කටයුතු කළපහාත් මස්වපකිය වැවිි සමාගමට 

පහාඳ ොඩමක් උගන්වන්න පුළුවන්. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මස්වපකළිය ඇතුළු සියළු ප්රපේශවල පමය සිදු කරනවා.  

     

 03. සභාව කවත ලැබී ඇති සංකේශ,  කපත්සම් හා පැමිණිලි. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට සභාව පවත ලැබී ඇති ිපි සහ ෙැමිණිි ඉදිරිෙත් කරන පලස ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ලිපි අංෙ 01  

පයාමු කරන්නා - ජනාධිෙති පල්ලකම් කාර්යාලය. 

විෂය - ප්රීමා පිටි පබදාහැරීම් නිපයෝජිත ආයතනය සම්බන්ධ ිපිය සඳහා ලැබී ඇති පිළිතුරු ිපිය.  

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප)  

ගරු  සභාෙතිතුමියනි, පමහි ඇති ප්රේනය වන්පන් අෙට තිපබන්පන් ප්රීමා පිටි නිපයෝජිත ආයතන 

එකක් ෙමණයි. මස්වපකළිය, සාමිමපල්ල පවපසන දාහකට අධික පිරිසක් පමම පවළද නිපයෝජිතයාව 

විේවාස කරපගනයි සිටින්පන්. තිරිඟු පිටි මිල ඉහළ යන විට පමාහු පිටි සඟවනවා. ෙසුව මිල ඉහළ 

ගියාට ෙසු නැවත විකුණනු ලබනවා. සියළුම පවළඳසැල්ල හිමියන් පමම තිරිඟු පිටි පවළඳ නිපයෝජිත 

ආයතනය එො කියා අත්සන් කර තිපබනවා. සභාපේ මන්ීවරුද අත්සන් කර තිපබනවා. ගරු 

සභාෙතිතුමියද අත්සන් කර පමය ජනාධිෙතිතුමා පවත පයාමුකර තිපබනවා. සුබ්රමනියම් 

මන්ීතුමා ෙැවසූ ආකාරයට පමාහු පමම පිටි වාහන වින් පවනත් නගර කරා රැපගන යනවා. 

පකාළඔටද රැපගන යනවා. පමම පවළඳ නිපයෝජිත ආයතනපේ පිටි තබාපගන ඒවා පමම ප්රපේශපේ 

ජනතාවට ලබාපනාදී පිට ප්රපේශ කරා රැපගන යනවා නම් එම නිපයෝජිතභාවපයහි කිසි පත්රුමක් 

නැහැ. අෙ කියා සිටින්පන් පමාහු ප්රීමා පිටි පවළඳ නිපයෝජිතභාවපයන් ඉවත් කරන්න පහෝ නැතිනම් 

පවනත් සුදුසු කිහිෙපදපනකුට නිපයෝජිතභාවය ලබාපදන්න කියලයි. ජනාධිෙති කාර්යාලපයන් 

නවපවනි මස 12 වන දිනට පෙර සභාෙතිතුමිය පවත පිළතුරු ලබාපදන පලස දන්වා තිබුණත් පම් 

දක්වා අදාල අමාතයාංශපයන් කිසි පිළිතුරක් ලැබී නැහැ. පම් සඳහා පමම මස අවසාන වන විට 

පිළිතුරක් පනාලැබුණපහාත් අෙට ොරට බැස ප්රේනයක් ඇති කිරීමට සිදුවන බව මම ෙවසා 

සිටිනවා. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

මස්වපකළිය නගරපේ පවළඳ සංගමයක් තිපයනවද නැේද කියා දන්පන් නැහැ. ශක්තිමත් පවළඳ 

සංගමය නැති ීම නිසා මස්වපකළිය නගරයට ෙමණක් හානියක් ී නැහැ, මස්වපකළිය  ප්රපේශයට 

අයත් සියළු පදනාටම හානියක් ී තිපබනවා. පවපළඳ සංගමය ශක්තිමත් කරන පලසට මම පම් 

සභාවට පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කරනවා. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පවපළඳ සංගමය ශක්තිමත් කරන පලසට අෙට ෙවසන්න බැහැ. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

පමම කාරණාව සම්බන්ධපයන් අපි ප්රාපේශීය පල්ලකම් පවත ිපියක් පයාමු කරමු. 
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ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

අපි කතා කරන්පන් ොරිපභෝගිකයින්ට යහෙතක් සිදු කරන කරුණු පිළිබඳවයි. ොරිපභෝගික 

ආරක්ෂණ සංගමයක් පිහිටුවා එය ියාෙදිංචි කර ආයතනයක් වශපයන් ෙරිවර්තනය කරන 

අවස්වථාවක දී, පවළඳ සංගමයට විරුේධව ද අපිට කතා කළ හැකි බව මාපේ අදහසයි. ජනතාවටද 

සෘජුවම පමම ආයතනය සමඟ සම්බන්ධ ීපම් අවස්වථාවක් උදාපේවි. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු මන්ිතුමා ඉදිරිෙත් කපේ ඇත්තටම පහාඳ කාරණාවක්. පම් වපේ කාර්යයක් ඉටු කළ හැකි ද 

යන එක පිළිබඳව පසායා බලන්න. ොරිපභෝගික සංගමයක් ක්රියාත්මක වන්පන් නම් එය යහෙතක් 

පේවි. ගරු මන්ිතුමා ඉදිරිෙත් කළ කාරණාව මම ස්වීර කරමි. 

 

 

 

 

ලිපි අංෙ 02  

පයාමු කරන්නා - ප්රවාහන අධිකාරිය. 

විෂය - අධික පලස බස්ව ගාස්වතු අය කිරීම පිළිබඳ වූ ිපිය. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

පමම බස්ව ගාස්වතු පිළිබඳව ෙසුගිය සභා වාරපේදී මම සඳහන් කර තිබුණා. එදින සභාව අවසන් ී 

මා නිවසට යන අවස්වථාපේදී පම් පිළිබඳව වාහන රියදුරන් මා සමඟ දුරකථනපයන් සම්බන්ධ ී 

ප්රේන කළා. ඒ තරම් ඉක්මනට පමම කාරණාව පිටතට ගිපේ පකාපහාමද කියා දන්පන් නැහැ. 

ජනතාවපේ  යහෙත උපදසා තමයි මා පමම කාරණාව සඳහන් කපේ. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ීතුමනි, පමම කාරණාව පිළිබඳව ඔබතුමා කතා කළ එක ෙමණක් පනාව පමම කාරණාව 

සම්බන්ධපයන් ඔබතුමාපේ ප්රපේශපේ  කේඩායමක් ගරු ොර්ිපම්න්තු මන්ී ජීවන් පතාන්ඩමන් 

මැතිතුමා  හමුීම සඳහා ඒ පිළිබඳව එතුමාපේ පල්ලකම් මා සමග කතා කළා. මාර්ගය අබලන් ී 

ඇති බැවින් බස්ව ගාස්වතු අධික පලස අය කරන බවට ෙවසා තිපබනවා.  

 

ලිපි අංෙ 03  

පයාමු කරන්නා - දිස්වික් පල්ලකම් කාර්යාලය, නුවරඑිය. 

විෂය - මස්වපකළිය සමෘේධි බැංකු පගාඩනැගිල්ලල  පිළිබඳවූ ිපිය. 

 

ගරු මන්ී එස්. ඒ. දිසානායෙ මැතිතුමා. (ශ්රී.ල.කපා.කප.) 

එම ිපියට අදාලව පෙර සභාපේදී පයෝජනා කපේ, එම ස්වථානපේ නිවසක් අරපගනයි කුළියට පමය 

කරපගන යන්පන්. නමුත් මස්වපකළිය ග්රාම නිලධාරී කාර්යාලය අසල රජය විසින් සමාජ ශාලාවක් 

ලක්ෂ 20 ක වියදමින් ඉදිකර තිපබනවා. අපි ෙවසා සිිිටිපේ එය පෙෞේගික අංශයට ලබාපදනවාට 

වඩා රජය මගින් එයට ජපනල්ල පදකක් හා පදාරක් සවිකර දුනපහාත් පමය භාවිතයට ගතහැකි 

බවයි. ලක්ෂ විස්වසක මුදලක් වියදම් කර සකස්ව කර  පමය දැන් භාවිතයට පනාපගනයි තිපබන්පන්. 

සමෘේධි බැංකුවට අෙට කිව හැකියි පම් තිපබන අඩුොඩුකම් සකස්ව කර පමය ෙවත්වාපගන යන්න 

තීරණ අංෙ 02 

එම කාරණාව පිළිබඳව ප්රාපේශීය පල්ලකම් පවත ිපියක් පයාමු කිරීමට තීරණය කරන ලදී. 
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කියා. පෙෞේගික ආයතනයකට රු. 25000.00 ක් පහෝ රු. 30000.00 ක කුළියක් ලබාපදනවාට වඩා 

රජය මඟින් පමය ලස්වසනට සකස්වකර ගත්තානම් පහාඳයි. පමය සභාපවන් අපි ඉල්ලලා සිටිමු. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

බැංකුව ආරම්භ කරන්පන් නම් සියළු පේවල්ල විධිමත්ව සිදු කරන්න ඇති පන්ද? පමම කාරණාව 

හාසය ජනකයි. නැවතත් පමම කාරණාව පිළිබඳව ෙැහැදිි කරමින් ිපියක් පයාමු කරන්න. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මීට පෙරත් එපලසමයි ිපියක් පයාමු කපේ. එම ිපියටයි ඔවුන් පිළිතුරු පයාමු කර තිපබන්පන්. 

 

ගරු මන්ී පි.ආනන්දන් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) ) 

මාස හයකට කියන්පන් පමය පසල්ලලමක්. ඔවුන් විහිළුවක් කපේ. රජපේ ආයතනයක් කියන්පන් 

අවුරුදු ෙහකටවත් තිබිය යුතුයි. නැතිනම් පමාවුන් එය ගන්පන් නැහැ. පමය පබාරුවක්. පමය  

ඇස්වබැන්දුම් වැඩක්. කාවහරි තෘප්තිමත් කරන්න සිදු කළ කාර්යයක්. බැංකුපේ ඇති මුදින්ම 

පගාඩනැගිල්ලලක් ඉදිකරන්න තිබුණා. එකී ිපිය සදහා වූ පිළිතුර පිළිගන්න බැහැ, පමම කාරණාව 

සම්බන්ධපයන්    ප්රාපේශීය පල්ලකම් සහ දිස්වික් පල්ලකම් පවත ගරු සභාෙතිතුමිය දැනුවත් කිරීමක් 

සිදු කරන්න. 

 

ගරු මන්ී පී.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

සමෘේධි බැංකුවක් අවශය බවට පමම සභාපේ පබාපහෝ අවස්වථාවලදී කතාකර, මහන්සි ී 

අවසානපේදී පමම උෙ කාර්යාලයක් ලැබුණා. දැනට එම කාර්යාලයත් ක්රියාත්මක නැහැ කියන එක 

පිළිගන්න බැහැ, පම් සම්බන්ධපයන් නැවතත් ිපියක් පයාමු කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු උප සභාපති පී.පී.ප්රදීපන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

පමම සමෘේධි බැංකුව පිළිබඳ කරුණු සම්බන්ධපයන් අපි අවධානය පයාමු කළ යුතුයි. විවෘත කරන 

ලද සමෘේධි කාර්යාලය සමෘේධි අධිකාරිය යටපත් ක්රියාත්මක පවනවාද කියන එක පිළිබඳව මට  

සැකයක් ෙවතිනවා. මස්වපකළිය නගරපේ සමෘේධි  කාර්යාලයක් තිපබන අවස්වථාවකදී ජනතාව 

පනෝර්වූඩ් බැංකුවට යනවා කියන එක පිළිබඳව අපි විමසිිමත් විය යුතුයි. 

 

ලිපි අංෙ 04  

පයාමු කරන්නා - ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිස්ව කාර්යාලය. 

විෂය - සභා වාර්තා නිරීක්ෂණය පිළිබඳ ිපිය. 

 

ලිපි අංෙ 05  

පයාමු කරන්නා - විෂය භාරකරු. 

විෂය - ශ්රී ලංකා ෙළාත් ොලන සංසදය හා කැනඩා ෙළාත් ොලන ආයතනය සමඟ ක්රියාත්මක කරනු   

            ලබන වයාෙෘතිපයහි වයාෙෘති කමිටුව අනුමත කරගැනීම පිළිබඳ වූ ිපිය. 

 

 

 

 

තීරණ අංෙ 03 

වයාෙෘති කමිටුව සභාව විසින් ඒකමතිකව පිළිගන්නා ලදී. 
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04. මුදල්ල හා අකනුත් ෙමිටු වාර්තා ඉදිරිපත් කිරිම. 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට මුදල්ල සහ අපනකුත් කමිටු වාර්තා සභාවට ඉදිරිෙත් කරමු. 

 

ගරු මන්ී පක්. සුපර්ෂ් කුමාර් මැතිතුමා විසින් මූදල්ල කමිටු වාර්තාපේ සඳහන් කරන ලද ළමා 

උදයානය නඩත්තු කිරීම පිළිබඳ වූ ි පිය සම්බන්ධපයන් අදහස්ව ෙළ කළ අතර  බ්රවුන්ස්වවික් ප්රපේශපේ 

අතහැර දමා ඇති  ළමා උදයානය සභාව යටතට ෙත්කර ගැනීම පිළිබඳවද අදහස්ව ප්රකාශ කරන ලදී. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ට්රස්වට් ආයතනය සමඟ සාකච්ඡා කර පමම කාරණාව සම්බන්ධපයන් තීරණයක් ලබා ගනිමු.  

ගරු මන්ී පක්. සුපර්ෂ් කුමාර් මැතිතුමා  විසින් ළමා උදයානය, පටන්ඩර් ක්රමය යටපත් ලබාදීම 

සම්බන්ධපයන් අදහස්ව ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

ගරු මන්ී එස්ව. සුබ්රමනියම් මැතිතුමා විසින් මස්වපකළිය පොදු ක්රීඩාපිටිය සඳහා වූ විදුි 

සම්බන්ධතාවය ලබා ගැනීම සම්බන්ධපයන් අදහස්ව දක්වන ලදී. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පමම කාරණාව සම්බන්ධපයන් ට්රස්වට් ආයතනය සමඟ සාකච්ඡා කළ අවස්වථාපේ ඉතිරි මුදලක් නැති 

බවට ඔවුන් ෙැවසුවා. විදුි සම්බන්ධතාවයක් ලබා ගැනීම සඳහා ප්රතිොදන නැති බවටද ෙැවසුවා. 

පම් සම්බන්ධපයන් ඇස්වතපම්න්තුවක් සකස්ව කරන පලසට ඉංජිපන්රුවරපයකුපගන් අපි ඉල්ලලා 

සිටියා. මුදල සම්බන්ධපයන් අපි කටයුතු කරන බවටද ෙැවසුවා. නමුත් ඔහු ෙැමිපණන බව ෙවසා 

අවසානපේ දී ෙැමිණිපේ නැහැ. තවද පම් සම්බන්ධපයන් සාකච්ඡා කිරීම සඳහා සභාව සුළු 

පේලාවකට පොදු සභාවක් වශපයන් ප්රකාශ කිරීමට අනුමැතිය ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී කේ.රාජ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප)  

සභාව පොදු සභාවක් වශපයන් ෙරිවර්තනය කිරීම සඳහා මම පයෝජනා කරමි. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

එම පයෝජනාව මා ස්වීර කරමි. 

සභාව සුළු පේලාවකට පොදු සභාවක් වශපයන් ෙරිවර්තනය කරන ලදී.  

 

 

 

 

ගරු මන්ී පී. රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා විසින් මුදල්ල කමිටු වාර්තාපේ සඳහන් කරන ලද ගිනි කපොලු  

පිරිසිදු කිරීම, ීථි ලාම්පු සවිකිරීම, මත්රවය තුරන් කිරීම, දීොවි සැණපකළිය සහ තාවකාික 

පවළඳ කුටි පිළිබඳ කරුණු සම්බන්ධපයන් අදහස්ව ප්රකාශ කරන ලදී. 

 

 

දිනය -  2022.09.12   

 

තීරණ අංෙ 04 

එම අවස්වථාපේදීම මහජන ක්රීඩා පිටිය සම්බන්ධව සාකච්ඡා කර ක්රීඩා පිටියට විදුිය ලබාදීම 

සම්බන්ධපයන් මස්වපකළිය විදුි අධිකාරීතුමා සමඟ සාකච්ඡා කිරිමට තීරණය කරන ලදී. 
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මූදල්ල  කමිටු වාර්තාපේ සඳහන් ෙරිදි 2022 වර්ෂපේ දීොවි උත්සවය නිමිත්පතන් විපනෝද සැණපකළි 

ෙැවැත්ීම, තාවකාික පවළඳ කුටි පටන්ඩර් මගින් ලබා දීම වැනි කරුණු පිළිබඳව ගරු මන්ීවරුන් 

විසින් සාකච්ඡා කිරීපමන් අනතුරුව සිදු කළ යුතු සංපශෝධන පිළිබඳව තීරණය කරන ලදි. 

ගරු මන්ී එස්ව. සුබ්රමනියම් මැතිතුමා විසින් මුදල්ල  කමිටු වාර්තාපේ සඳහන් කරන ලද බස්ව රථ වින් 

පිටතට අෙරවය විසිකරන පුේගලයන්ට විරුේධව ක්රියාමාර්ග ලබා ගැනීම සහ  ගිනි කපොලු ෙවිත්ර 

කිරීම පිළිබඳව අදහස්ව දක්වන ලදී. 

ගරු මන්ී එස්ව. ඒ. දිසානායක මැතිතුමා විසින් මුදල්ල  කමිටු වාර්තාපේ සඳහන් කරන ලද ගිනි 

කපොලු ෙවිත්ර කිරීම පිළිබඳව අදහස්ව දක්වන ලදී.  

ගරු මන්ී පක්. රාජ්කකුමාර් මැතිතුමා විසින් මුදල්ල  කමිටු වාර්තාපේ සඳහන් කරන ලද ගිනි කපොලු 

ෙවිත්ර කිරීම පිළිබඳව අදහස්ව දක්වන ලදී. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ගරු මන්ීවරුනි, පමම කාරණාව සම්බන්ධපයන් විවාද කිරීමට අවශය නැහැ, එම ස්වථානවලට 

යාබදව පිහිටි නිපවස්වවල ගැහැණු ළමුන් සිටින නිසයි ඔවුන්පේ ආරක්ෂාව සැලකිල්ලලට ගනිමින් මම 

පමය ෙැවසුපේ, මමත් එම ස්වථානයට පගාස්ව ෙරීක්ෂාකර සිටියා. ඉතාමත් අයහෙත් තත්වපයනුයි 

තිපබන්පන්. 

 

ගරු මන්ී ටී.වසන්තුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මූදල්ල  කමිටු වාර්තාව නිවැරදි බවට මම පයෝජනා කරමි. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

එම පයෝජනාව මා ස්වථිර කරමි. 

 

2022.09.05 දින පැවති මුදල්ල හා ප්රතිපත්ති ෙමිටු වාර්තාව නිර්කේශකයන් පසු 

සභාකේ අනුමැතිය සදහා ඉදිරිපත් ෙරන ලදී. 

 

ොරණා අංෙ 01 

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාවට අයත් ළමා උදයානය නඩත්තු කිරීම සම්බන්ධව සාකච්ඡා කරන ලදී. 

 
 

 

 

 

 
 
 
ොරණා අංෙ 02 

මස්වපකළිය නගරපේ නවතා තබා ඇති බස්ව රථ වල සිට අෙරවය පිටතට විසි කිරීම පිළිබඳව 

සාකච්ඡා කරන ලදී. 

 
 
 
 
 
 

තීරණ අංෙ 05 

ළමා උදයානය මනා පලස නඩත්තු කර , එය විවෘත කරන පේලාව සහ වසන පේලාව සදහන් කර 

උදයානය ඉදිරිපිට දැන්ීම් පුවරුවක් සවි කිරීම සඳහා මුදල්ල හා ප්රතිෙත්ති කමිටුව නිර්පේශ 

කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

 

 

තීරණ අංෙ 06 

උක්ත කරුණ සම්බන්ධපයන් අෙරවය පිටතට විසි කරන  පුේගලයන්පගන් දඩ මුදලක් අය 

කිරීමට පහෝ ඒ සඳහා පවනත් ක්රියා මාර්ගයක් ගැනීමට කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව 

විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

දිනය -  2022.09.12   
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ොරණා අංෙ 03 

මස්වපකළිය නගරපේ ඇති ගිනි කපොල්ලල (Fire Gap) තුල ෙැන නැගී තිපබන පසෞඛ්යමය ප්රේන හා 

එය මත්රවය භාවිතා කිරීම සඳහා පයාදා ගැනීම සම්බන්ධපයන් මුදල්ල කමිටුව විසින් සාකච්ඡා කරන 

ලදී. 

 
 
 
 
 
 

 
ොරණා අංෙ 04 

පම් වනවිට රටතුල තැෙැල්ල ගාස්වතුව ඉහළ නංවා ඇති බැවින් කාර්යාලපේ තැෙැල්ල කටයුතු සඳහා 

ලබාපදන ලද මුදල ප්රමාණවත් පනාවන පහයින් ඒ සඳහා වැඩි මුදලක් ලබා ගැනීමට විෂය 

නිලධාරිනිය විසින් ඉදිරිෙත් කළ ිපිය මුදල්ල කමිටුවට ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 

 රු 15.00 ක් ව තිබූ සාමානය ිපි තැෙැල්ල කිරීපම් ගාස්වතුව පම් වනවිට 

රු 50.00 ක් දක්වාත් 

 රු 45.0 0 ක් ව තිබූ ියාෙදිංචි ිපි තැෙැල්ල කිරීපම් ගාස්වතුව රු 110.00 දක්වාත් වැඩිී ඇත. (බර 

අනුව ගාස්වතුව මීට වඩා ඉහළ අගයක් ගනී) 

 Speed Post ිපි සදහා ද ගාස්වතුව වැඩිී ඇත. 

 
 

 

 

 

 

 

 
ොරණා අංෙ 05 

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාපේ සිටින කමිටු සාමාජිකයන්හට ලබාපදන  ගමන් ගාස්වතුව ඉහළ 

නැංීම සම්බන්ධපයන් ගරු මන්ී එස්ව.  ිපිය කමිටුවටසුපර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා විසින් ලබාදුන්  

කමිටුවට ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 

 
 
 
 
 

 
 
ොරණා අංෙ 06 

මස්වපකළිය නගරපේ තිපබන පවළඳ ආයතනවල මිල දර්ශනය ප්රදර්ශනය කිරීම පිළිබඳව සාකච්ඡා 

කරන ලදී. 

 
 

 

 

 

තීරණ අංෙ 07 

අදාළ ගිනි කපොල්ලල සුේධ ෙවිත්ර කිරීමට කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත 

කරන ලදී. 

 

තීරණ අංෙ 08 

උක්ත කරුණ සම්බන්ධපයන් එහි ඇති අවශයතාවය සහ තැෙැල්ල ගාස්වතු වැඩිීම පිළිබඳව 

සලකා බලා මාසික තැෙැල්ල ගාස්වතුව වශපයන් ලබාදුන් රු 10000.00 ක මුදල රු 20000.00 දක්වා 

ඉහළ නංවා ලබා දීමට මුදල්ල කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

තීරණ අංෙ 09 

උක්ත කරුණ සම්බන්ධපයන් ෙළාත් ොලන සහකාර පකාමසාරිස්වතුමා පවත ිපියක් පයාමු 

කිරීමට කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

තීරණ අංෙ 10 

උක්ත කරුණ සම්බන්ධපයන් නගරපේ පවළඳ සංගමය පවත ි පියක් පයාමු කිරීමට මුදල්ල කමිටුව 

විසින් නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

දිනය -  2022.09.12   
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ොරණා අංෙ 07 

කාර්යාලපේ CCTV කැමරා සවි කිරීම සම්බන්ධපයන් සාකච්ඡා කරන ලදී. 

 
 

 

 

 

 
 
 
ොරණා අංෙ 08 

මත්රවය භාවිතපේ ප්රතිඵල හා මත්රවය භාවිතය වැළැක්ීම සම්බන්ධපයන් දැනුවත් කිරීපම් වැඩ 

සටහන් ක්රියාත්මක කිරීම සම්බන්ධපයන් ගරු මන්ී පක්. මැතිතුමා විසින් ඉදිරිෙත් න් පයෝපේන්ර

කළ ිපිය කමිටුවට ඉදිරිෙත් කරන ලදී 

 
 
 

 

 

 
 
 
 
ොරණා අංෙ 09 

ීදි ලාම්පු සහ සභා කටයුතු සඳහා Sound System පගන්වා ගැනීම සඳහා ලැබී තිබූ මිළ ගණන් 

කමිටුපේදී විවෘත කරන ලදී. 

 

 
 

Brand Warrenty Amount Brand Warrenty Amount Brand Warrenty Amount

Robert Agencies (Pvt) Ltd Hon electronics

 Ahuja  1 year  307,380.00  Universal  1 year  89,850.00 Signal - Noise Ratio  :>92db

Microphone with wire

Frequency response - 40Hz - 20KHz

WHTH LED/EQ/USB/SD

Wireless microphone

Impedance - 4.0HM

10'' Satellite speaker

Specification

Efective power - 400W (2 boxes)

Deiver Unit - 10'' Subwoofer

 Ahuja  1 year  197,120.00 

Dinapala (Pvt) Ltd

තීරණ අංෙ 11 

කාර්යාලය තුල CCTV කැමරා සවි කිරීම කඩිනම් කරන පලසට කමිටුව විසින් නිර්පේශ කරන ලදී. 

පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

තීරණ අංෙ 12  

උක්ත කරුණ සම්බන්ධපයන් එක් පකාට්ඨාශයකින් පදපදනා බැගින් කැදවා පම් පිළිබඳව 

යක් ඉදිරිෙත් කිරීදැනුවත් කිරීමටත් ීදි නාටය ම සඳහා කටයුතු සූදානම් කිරීමටත් මුදල්ල කමිටුව 

විසින් නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

 

දිනය -  2022.09.12   

 



10 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ොරණා අංෙ 10 

මස්වපකළිය නගරපේ තිපබන ආෙනශාලා පිළිබඳව සාකච්ඡා කරන ලදී. 

 

 

 

 

 

 

 

 

ොරණා අංෙ 11 

2022 වර්ෂපේ දීොවලී උත්සවය පවනුපවන් තාවකාික පවළද කුටි සහ විපනෝද සැණපකළිය 

ෙැවැත්ීම සම්බන්ධපයන් ආදායම් ෙරීක්ෂකතුමා විසින් කමිටුව පවත ිපියක් ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 
 
 

 

 

 

 

 

Item Brand

Street Lamp cobra 

50W (With arm and 

bracket)

Street Lamp cobra 

100W (With arm and 

bracket)

Street Lamp cobra 

150W (With arm and 

bracket)

Lotus tradways       

(3 years)
 China 16,800.00                    22,400.00                    28,900.00                    

NMI  Infra               

(3 years)
 Green 17,000.00                    26,500.00                    36,370.00                    

UK Electricals             

(1 year)
-                                12,500.00                    17,995.00                    

New Gem city         

(3 years)

 Gem 

Light 
12,000.00                    16,500.00                    19,750.00                    

DSA Electricals                  

(3 years)
 Galle 12,800.00                    19,500.00                    26,500.00                    

Asian Electrical      

(3 years)
16,000.00                    23,000.00                    30,000.00                    

තීරණ අංෙ 13  

ශබ්ද විකාශන යන්ත්ර සදහා උසස්ව තත්ත්වපයන් යුත් භාේඩ සහ අවම මිල ගණන් ඉදිරිෙත් කල 

පහාන් ඉපලක්පට්රානික් ආයතනපයන් මිලදී ගැනීමටත්, ීී ලාම්පු සදහා උසස්ව තත්ත්වපයන් 

අවම මිල ගණන් ඉදිරිෙත් කල නිේ පජම් සිටි ආයතනපයන් මිලදී ගැනීමටත්, කමිටුව නිර්පේශ 

කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

 

තීරණ අංෙ 14  

ආෙනශාලා තුල ඇති ආහාරවල තත්වය ෙරීක්ෂා කිරීම සඳහා මහජන පසෞඛ්ය ෙරීක්ෂක 

නිලධාරී මහතා දැනුවත් කර ඔහු පවත ිපියක් පයාමු කිරීමට කමිටුව  නිර්පේශ කරන ලදී. පමය 

සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 

 

 

තීරණ අංෙ 15  

2022 වර්ෂපේ දීොවලී උත්සවය පවනුපවන් තාවකාික පවළද කුටි ලබාදීම සහ විපනෝද 

සැණපකළිය ෙැවැත්ීම සදහා විවෘත පටන්ඩර් කැදීම සඳහා පුවත්ෙත් දැන්ීමක් ෙල කිරීමට 

කමිටුව නිර්පේශ කරන ලදී. පමය සභාව විසින් අනුමත කරන ලදී. 
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11 
 

05. කයෝජනා 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟට ගරු මන්ී එස්ව.සුබ්රමනියම් මැතිතුමාපේ පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කරන පලස ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුබ්රමනියම් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

අෙපේ පමම සභාව නව සභාවක් වශපයන් ආරම්භ කර ෙලමුවන සැසිවාරය අවසන් ී මාස හයක් 

වැඩිපයන්ද අපි ගත කර තිපබනවා. නමුත් මුදල්ල  තත්වය පිළිබඳව අපි වැඩි අවධානයක් පයාමු 

පනාකර කාලය  අෙපත් යවා තිපබනවා කියන එක සභාව පිළිගත යුතුයි. මම සෑම සභා වාරයකදීම 

මූදල්ල  තත්වය පිළිබඳව අදහස්ව ඉදිරිෙත් කර තිපබනවා. පමහිදී පහෝටල්ල ියාෙදිංචිය සම්බන්ධපයන් 

වැඩි අවධානයක් පයාමු කරන්න තිබුණා. පම් වන විට පහෝටල්ල වල ප්රමාණය වැඩි වශපයන් දක්නට 

ලැපබනවා. නල්ලලතන්නිය ප්රපේශපේ පහෝටල්ල වල සංඛ්යාව වැඩි ී තිපබනවා. පමම පහෝටල්ල සඳහා 

සභාව අයකරන ප්රමාණය ඉතාමත් අඩුපවන් ෙවතිනවා. දැන් ෙවතින පමම මුදල්ල ප්රමාණය 

සංපශෝධනය කළ යුතුයි. දැනට අෙපේ මුදපල්ල අගය ෙහත වැටී තිපබනවා. අවුරුදු හතළිහකට පෙර 

පයෝජනා කළ පමම මුදල දැනට ප්රමාණවත් නැහැ. එනිසා කඩිනමින් ක්රියාත්මක ී සංපශෝධනයක් 

පගන ආ යුතුයි. මීළඟ කාරණාව වාහන ියාෙදිංචිපේදී සභාපේ නිලධාරීන් විධිමත්ව ක්රියාත්මක ී 

නැහැ. වෑන් රථ ියාෙදිංචි පනාකිරීම නිසා  සභාවට ලැබිය යුතු විශාල මුදලක් අහිමි ී තිපබනවා. 

අෙ සභාවට අයත් අළුතින් ඉදිකරන ලද පවළඳසැල්ල මගින් ලැබිය යුතු කුිය සංපශෝධනය කර  නැති 

බව ප්රකාශ කළ යුතුයි. මුදල්ල ලැබිය යුතු මාර්ග ක්රියාත්මක කල යුතුයි. පවනත් ප්රපේශවල සිට පවපළඳ 

කටයුතු සඳහා මස්වපකළිය නගරයට ෙැමිපණන වාහන සඳහා ගාල්ල කිරීපම් ගාස්වතු අය කිරීපම් 

ක්රමපේදයක් ක්රියාත්මක කළ හැකියි. නැවතත් සතිපොල ක්රියාත්මක කළ යුතුයි. පිටෙලාත් වල සිට 

රැපගන එන එළවළු වල මිල අහස උසට නැග තිපබනවා. පම් පිළිබඳව අවධානය පයාමුකර 

ගිනිගත්පේන ප්රපේශපේ දක්නට ලැපබන එළවළු අඹගමුව ප්රාපේශිය සභාව සමග සම්බන්ධ ී ලබා 

ගැනීමට උත්සාහ කළ හැකියි. එපමන්ම පකාටගල,  පනෝර්වූඩ් කියන්න ප්රාපේශීය සභාවල ද 

සහපයෝගය  ලබාගත හැකියි. පමම සභා හතරම එකතුී පොදු මධයස්වථානයක් ස්වථාපිත කර 

භාේඩ එකතු කිරීමට කටයුතු කල හැකියි. පමම කරුණු ක්රියාත්මක කිරීපම් දී යම් ගැටළු මතුවිය 

හැකියි. නමුත් උත්සාහ කිරීම අෙපේ වගකීමක්. අෙපේ ප්රාපේශිය සභා බල ප්රපේශය තුල පිහිටි 

ප්රපේශවල පගාවිතැන් කරන පගාීන්ට අෙපේ සභාව මගින් නිෂ්ොදනය කරන කාබනික පොපහාර 

සහනදායි මිලකට පහෝ පනාමිලපේ ලබාදීමට ඉදිරිෙත් විය යුතුයි. සභාව යටපත් ක්රියාත්මක වන 

රථගාල්ල සඳහා බලෙත්ර ලබාදී මුදල්ල රැස්ව කිරීම සම්බන්ධපයන් රුපියල්ල හාරලක්ෂ හැටෙන්දහසක  

මුදලක් සභාවට ොඩු  ී තිපබනවා. අඹගමුව කාලපේදි බැලුපවාත් රුපියල්ල ලක්ෂ අටක්, ලක්ෂ 

නවයක්. පමහිදී අපි පනාසැලකිිමත් ී තිපබනවා. වාහන 31 ක් තිපබනවා. පලාරි රථ පමයට 

සම්බන්ධ නැහැ. පමතරම් ප්රමාණයක් අපි ලබා පනාපගන, දැන් එක්තරා ක්රමයකට ඔවුන් පගීමට 

සූදානම් නැහැ. එය පකාපහාමද අපි ලබාගන්පන් යන්න පිළිබඳව එක්තරා ක්රමපේදයක් සකස්ව කළ 

යුතුයි. 

 

ගරු මන්ී කේ.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

ගරු මන්ීතුමාපේ පයෝජනාව  ස්වථිර කරන අතර, කාබනික පොපහාර සම්බන්ධපයන් ගරු 

මන්ිතුමා සඳහන් කර තිබුණා. පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කරන අවස්වථාපේදී ෙමණක් ඒ පිළිබඳව 

ඉතාමත් උනන්දුපවන් අපි කතා කරනවා. එහි වැදගත්කම සියළුම පදනා දන්නවා. පකාවිඩ් වසංගත 

අවස්වථාපේදී සියළුම පදනාට පගාවිතැන්  කිරීපම් තත්වයක් උදා වුණා. එනිසා අෙ විසින් නිෂ්ොදනය 

කරන පොපහාරවල ගුණාත්මකභාවය  තවත් වැඩිකර පවළඳපොළට නිකුත් කිරීම සඳහා සභාව 

කටයුතු කළ යුතුයි. පම් හා සම්බන්ධව රජපේ ආයතන පබාපහෝමයක් තිපබනවා. එම 

ආයතනයන්පගන් උෙපදස්ව සහ සහපයෝගය ලබාගත හැකියි. අවශය නම් ඒ සඳහා වූ සම්බන්ධකම් 

මම පගාඩනඟා පදන්නම්. කඩයක් ඉදිකිරීම සහ පවනත් වියදම් පදස බලන විට ඉන් ලාභයක් ලබා 
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පගන තිපබනවාද කියන එක සැකයි. රාජය පනාවන ආයතන ද සම්බන්ධ කරගනිමින් අපි 

සාකච්ඡාවක් සිදු කරමු. සාමිමපල්ල ප්රපේශපේ ද පොපහාර කඩයක් ආරම්භ කළ හැකියි. පම් 

සම්බන්ධපයන් කඩිනමින් කටයුතු කළ යුතුයි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

රථගාල්ල ියාෙදිංචි කිරීම සඳහා කටයුතු සිදුපවමින් ෙවතිනවා. කඩිනමින් ඒ සඳහා වූ ක්රියාමාර්ග 

ලබා ගන්නවා. ෙසුගිය මූදල්ල  කමිටු සාකච්ඡාපේදී සති පොල ආරම්භ කිරීම සඳහා සාකච්ඡා සිදු 

වුණා. නමුත් නිලධාරිිීන් එය වාර්තාවට ඇතුළත් කර නැහැ. එබැවින් ඒ සඳහා වූ ක්රියාමාර්ග ද ලබා 

ගන්නවා. ඒ වපේම කාබනික පොපහාර නිෂ්ොදන ප්රමිතිය තවදුරටත් වැඩි  කිරීම සඳහා 

ක්රියාමාර්ග ලබාගනිමින් තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ී ඒ.රවින්රරාජා මැතිතුමා (එ.ජා.ප) 

තැෙැල්ල කාර්යාලය අසල පිහිටි රථගාල්ල ි යාෙදිංචිය පිළිබඳව ගරු මන්ිතුමා පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් 

කර තිබුණා. ෙසුගිය සභා වාරපේදී වෑන් රථ ගාල්ල පිළිබඳව අපිත් පයෝජනාවක්  ඉදිරිෙත් කර 

තිබුණා. ඒ අනුව එදිනම අෙපේ නිලධාරීන් වෑන් රථ ගාල සලකුණු කර ෙදික මාර්ගය පවන් කර 

දුන්නා. එහි පිහිටි පවළඳසැල්ල හිමිකරුවන්ට ගැටළු මතුවූ නිසා අපි එය පවන්කර දුන්නා. දැනට එහි 

ගැළුවක් නැහැ. නමුත් ඒ වැඩසටහන නියමිත ෙරිදි ක්රියාත්මක ී නැහැ. ෙදික පේදිකාව සඳහා 

පවන්කර දුන්පනාත් එම ෙදික පේදිකා වැට ඉදිකිරීම සඳහා යකඩ ලබාපදන බවට පවළඳුන් 

ෙවසනවා. ඒ වපේම සති පොල නැවතත් ආරම්භ කිරීම පහාඳ කාර්යයක්, ඒ සඳහා වූ ස්වථානයද 

පතෝරා ගත්පතාත් යහෙතක් පේවි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

එය ෙදික පේදිකාවක් වශපයන් ලබාදීම සඳහා තමයි සලකුණු කපල්ල. තැෙැල්ල කාර්යාල මාර්ගපේ 

පවන් කර පදමු. මීළඟට ගරු මන්ී එස්ව. සුපර්ෂ් කුමාර් මැතිතුමාපේ විපේෂ පයෝජනාව ඉදිරිෙත් 

කරන පලස ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

අද දිනට කාපලෝචිත වූ පයෝජනා කීෙයක් මම ඉදිරිෙත් කර තිපබනවා. මස්වපකළිය පකාට්ඨාශපේ 

දැනට වඳුරන්පේ ගැවසීම සහ පීඩාව වැඩි ී තිපබනවා. ගම්මානවලට සහ සෑම තැනකටම යනවා. 

පගවල්ලවල බඩු සහ ඇඳුම් ෙවා තියන්න බැහැ. ජනතාව පමනිසා විශාල පීඩාවකට ෙත්ව සිටිනවා. 

වතුකරපේ පමම පීඩාව අඩු ී තිබුණ ද නගරපේ වැඩිී තිපබනවා. පවපළඳ සැල්ල, පහෝටල්ල, පගවල්ල 

සහ ොසැල්ල වැනි සෑම ස්වථානයකටම යන නිසා පීඩාව වැඩි ී  තිපබනවා. පම් සඳහා අෙට ක්රියාමාර්ග 

ගන්න බැහැ. නමුත් පම් සඳහා තීරණයක් ලබා ගන්න පුළුවන්. සතුන්පේ පීඩනය වැඩි බව සඳහන් 

කරමින්, එම සතුන් මරණයට ෙත් පනාකර ආරක්ෂා සහිතව කැලෑ ප්රපේශයට  රැපගන යාම සඳහා 

අදාල වනජීී අමාතයංශය පවත ිපියක් පයාමු කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

 

 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මස්වපකළිය ප්රාපේශිය සභා බල ප්රපේශයට අයත් නල්ලලතන්නිය, ලකම් වැනි ප්රපේශ නගරබද ප්රපේශ 

වශපයන් ඇතුලත් කරගැනීමට කටයුතු කරන්පන් නම්, පමය මස්වපකළිය නගරපේ පෙෝෂක ප්රපේශ 

තීරණ අංෙ 16  

එකී කාරණාව සම්බන්ධපයන් වනජීී අමාතයාංශය පවත ි පියක් පයාමු කිරීමට තීරණය කරන 

ලදී. 
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වශපයන් ෙරිවර්තනය පේවි. ඉදිරි කාලපේදී සංවර්ධිත ප්රපේශයක් වශපයන් ෙරිවර්තනය පේවි යන 

කාරණාව සමග අතුරු ෙනතට යටත්ව පම් සම්බන්ධපයන් ගත යුතු ක්රියාමාර්ග ලබා ගන්නා පලසට 

ඉල්ලලා සිටිමි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පම් සඳහා ලකම් ප්රපේශපේ ෙසුගිය දිනවල රැස්වීමක් සංවිධානය කර තිබුණා. ඒ වපේම අපනකුත් 

ස්වථානවල ද එවැනි රැස්වීම් ෙවත්වන පලසට අපි ෙවසා තිපබනවා. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මම සහ ගරු මන්ී නිතයානන්දන්  මැතිතුමා සම්බන්ධ ී ග්රාමනිලධාරී සමඟ සාකච්ඡා කර 

රැස්වීමක් සංවිධානය කරන්නම්. එපලස සිදුකලපහාත් අනාගතපේදී පහාඳ තත්වයකට ෙත්විය 

හැකියි. සීමා නිර්ණය සභාව මගින් මායිම් සලකුණු කිරීපම් දී ප්රාපේශීය සභා සියල්ලල අනුයුක්ත 

කරන බවට සදහන් පවනවා. එවැනි අවස්වථාවකදී මස්වපකළිය ප්රාපේශිය සභාව, අඹගමුව ප්රාපේශිය 

සභාව සමඟ අනුයුක්ත වන්පන් නම් මස්වපකළිය  ප්රපේශපේ සංවර්ධන කටයුතු අඩුපවන්න ඉඩ 

තිපබනවා. එනිසා පම්වා නගර වශපයන් ප්රසිේධ කිරීම යහෙතක් පේවි. 

 

ගරු මන්ී කේ.නිතයානන්දන් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

නල්ලලතන්නිය නගරයක් වශපයන් ප්රකාශයට ෙත් කරන්පන් නම්  නල්ලලතන්නිපේ ද සති පොළක් 

ආරම්භ කිරීමට කටයුතු කරන්න. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

ඔබතුමා සංවිධානය කරන්න, සභාව මඟින් සිදු කළ යුතු පේවල්ල සඳහා අපි කටයුතු කරන්නම්. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

නල්ලලතන්නිය ප්රපේශපේ පිහිටි අෙපේ වෑන් රථ ගාල අඩුීපගන යනවා. පමයට පේතුව කුමක්ද 

කියලා දන්පන් නෑ. නායයෑමක් නම් ෙස්ව කඩා වැටී බිමට ොත් පවන්න ඕන. පමහිදී ඉඩ ප්රමාණය 

අඩුීපගන යනවා. පවළඳසැල්ල, පගවල්ල ආදිය ඉදිරියට එනවා. පම් වපේ ගිපයාත් වෑන් රථ ගාල නැති 

ී යාවි. 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පම් කාරණාව සම්බන්ධපයන් මම පසායා බලන්නම්. 

 

ගරු මන්ී එස්.සුකර්ෂ්කුමාර් මැතිතුමා (ලං.ෙ.කො) 

මීළඟ කාරණාව හිටපු රාජය අමාතය සහ වත්මන් ොර්ිපම්න්තු මන්ී ගරු ජීවන් පතාන්ඩමන් 

මැතිතුමාපේ විපේෂ නිර්පේශයක් වශපයන් ොර්ිපම්න්තුපේ සඳහන් කරමින් එතුමා විසින් නගන 

ලද හඬ බලවත් කිරීම සඳහා පමම පයෝජනාව මම ඉදිරිෙත් කරමි. හැටන් නගර සභාව මහනගර 

සභාවක් වශපයන් සංපශෝධනය කිරීමට කටයුතු කර ඇති බවටත් අපනකුත්  සියළුම සභා ඊට 

සාපප්ක්ෂ වශපයන් මහනගර සභා සහ නගර සභා වශපයන් සංපශෝධනය කිරීමට කටයුතු කර 

ඇති බවට ද සඳහන් පවනවා. ඒ අනුව සියළුම සභා  සංවර්ධන කිරීම සඳහා ආදර්ශයක් අෙපේ 

සභාව මගින් සිදු කළ පනාහැකියි. එතුමාපේ උත්සහය බලවත් කිරීම පිණිස අෙපේ සභාව මගින් 

පයෝජනාවක් ඉදිරිෙත් කරමින්  ෙවසන ලද කාරණාව අනිවාර්යපයන් ක්රියාත්මක කළ යුතුයි. ඒ අනුව 

පමම සභාව මගින් එකී කාරණාව ඉදිරියට රැපගන යන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. ගරු ොර්ිපම්න්තු 

දිනය -  2022.09.12   
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මන්ී අමාතය ජීවන් පතාන්ඩමන් මැතිතුමාටද  ොර්ිපම්න්තුවට ද ජනාධිෙතිතුමාට ද අදාල 

අමාතයාංශපේ පල්ලකම්තුමාට ද පම් පිළිබඳව ිපි පයාමු කරන පලසට ඉල්ලලා සිටිමි. මීළඟ කාරණාව 

වන්පන් අතයවශය භාේඩ වල මිල අඩු කර තිපබනවා. ජනතාවපේ ආදායම ඉතාමත් අඩු මට්ටමින් 

ෙවතිනවා. මිල අඩු කරන ලද භාේඩවල මිල අෙ නගරපේ ද අඩු කිරීමට කටයුතු කළ යුතුයි. භාේඩ 

ප්රවාහනය ෙදනම් කර ගනිමින් පමම මිල අඩු කිරීම් සිදු කරනවා. නමුත් අෙ ප්රපේශපේ ජීවත්වන අය 

හැටන් නගරයට පගාස්ව භාේඩ මිල දී ගන්න බැහැ.  ප්රවාහන වියදම් අධිකයි. එමනිසා පම් පිළිබඳව 

අදාළ අමාතයාංශය පවත දැනුවත් කරමින් අෙපේ සභාව ආදර්ශමත්ව කටයුතු කරන්පන් නම් එය 

සුදුසු බවට සඳහන් කරමි. 

 

 

 

 

 

ගරු සභාපතිනි ජී.කසන්බගවල්ලී මැතිනිය (ලං.ෙ.කො) 

පම් සමඟ අද දින පමම සභාව සාර්ථකව ෙවත්වාපගන යාමට සහපයෝගය ලබාදීම පිළිබඳව 

ස්වූතිවන්ත පවමින් පමයින් සභාපේ වැඩ කටයුතු අවසන් කර සිටිමි.  

 

 

ස්වූතියි. 

ආයුපබෝවන්. 

 

 

සභාෙති,                    පල්ලකම්,  

මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව,                  මස්වපකළිය ප්රාපේශීය සභාව,  

මස්වපකළිය.                               මස්වපකළිය. 
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එකී කාරණාව සම්බන්ධපයන් අදාළ අමාතයංශය පවත ිපියක් පයාමු කිරීමට තීරණය කරන 

ලදී. 

 

දිනය -  2022.09.12   

 




